
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1032 
§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til: Sundhedsministeren 

Dato: 13. september 2018 

Stillet af: Kirsten Normann Andersen (SF)  

Hvordan vil regeringen sikre en rimelig brugerbetaling på medicinsk 

cannabis, således at man ikke afskærer en kreds af ubemidlede syge 

borgere en mulig smerte- og muskellindring?  

(Spm. nr. S 1032). 

Begrundelse 

I forlængelse af artiklen »Smertelæge: Cannabisdråber vil koste patienter 

over 5000 kroner månedligt i egenbetaling« i Sundhedspolitisk Tidsskrift den 

13. september 2018, men også i forlængelse af flere andre forlydender, er 

spørgeren bekymret for, at medicinsk cannabis kan blive så dyrt, at flere syge 

borgere bliver afskåret fra behandlingsmuligheden. Derfor vil spørgeren 

gerne vide, hvad man vil gøre for at få brugerbetalingen ned på et mere 

rimeligt niveau. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 13. september 2018 
 
 
Svaret bedes sendt elektronisk til 
spørgeren på 
Kirsten.Normann.Andersen@ft.dk, 
sfolhk@ft.dk  og til Lovsekretariatet 
på lov@ft.dk. 
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